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Afdelingsbestyrelsesmødereferat 

Afdelingsbestyrelsesmødereferat udsendes efter nedenstående navneliste 
 

Dato for mødets afholdelse:  22.10.2024 
Dato for næste møde: 26.11.2024 
Beboerkonsultation fra Kl. 17.00 til Kl. 18.00 
Afdelingsbestyrelsesmøde fra Kl.17.00 
 Navn Deltog 

Hele navnet Fork. Ja Nej 
Afdelingsformand  Tor Darre TD X  
Afdelingsbestyrelsesmedlem   Claus Jeppesen CJ X  
Afdelingsbestyrelsesmedlem Lene Thomassen LT X  
Afdelingsbestyrelsesmedlem Ian Melhede IM X  
Afdelingsbestyrelsesmedlem Pau Poulsen PP  X 
Afdelingsbestyrelsessuppleant Christina Høyer CH  X 
Afdelingsbestyrelsessuppleant  Stefan Pedersen SP X  
Repræsentant fra organisationsbestyrelsen Elsebeth Ikkala Reventlow ER  X 
Ejendomsfunktionær Allan Bundgaard AB  X 
Driftschef Karsten Nørgaard Friis KN    X 
Kopi til: Postfunktionærernes Andels – Boligforening, Stationsparken 24, 2. 2600 Glostrup. 

  
  

 

1. Bemærkninger til sidste referat (24.09.2024) 
Intet at bemærke 
 

2. Beboer konsultation 
Der er været 2 henvendelser. 
 

3. Info fra fællesmøde i Brøndby kommune afholdt den 25. september 2024 
Tor deltog på afdelingens vegne. På mødet blev der informeret om man kærrer sig over 
kommunens borgers sundhed. Der blev informeret om rygestop kurser, om at føle sig ensom. 
 

4. Opsamling på status i afdelingen 
• Se skemaer fra driften 

Gennemgang grønne områder med AF. Der afholdes møde med den 29/11 kl. 10:00. foreløbig har 
Tor og Claus meddelt at de deltager på mødet. 
Afdelingsbestyrelsen ønsker status på køkkener og bad. Der er sendt mail til Allan. 
Ved overkørslen fra Nederdammen og Grønnedammen 
Den er mangelfuldt, og der samler sig en sø, som kan blive en udfordring til vinter. (kommunens 
ansvar). Der er sendt mail til Allan 
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Abak har monteret de sidste rottespærrer, og de kører foreløbig med giftblokke. Indtil der ikke 
registreres flere gnavninger på dem. 
 

5. Opsamling på møde med AF - Grønne områder 
Vi har gennemgået opgaverne med AF, der har lovet at følge op og stramme op på vores kritik. Der 
er nyt møde med AF, hvor vi skal tale om fremtiden. 
 

6. SMS-service 
Vil fremover være et fast punkt på dagsorden, således vi på hvert møde, kan være opmærksom på 
om vi har informationer som skal udsendes til alle. 
 

7. Status på vejbelysning i afdelingen 
Andel Lumen, som er i gang med at fejlfinde, manglende belysning i afdelingen. Der skal muligvis 
laves en gravning, vi afventer. 
 

8. Manglende oprydning efter tømning af dagrenovation 
Vi sender SMS ud til beboerne, og minder om ikke at overfylde skraldetanterne, samt at vi 
anbefaler, man lukker og snører sin affaldspose. 
 

9. Økonomi 
Gennemgået på mødet. 

 
10. Parkering forbudt 

• Opgave givet til afdelingsbestyrelsen ved det ordinære afdelingsmøde 
Afventer ansøgning til kommunen fra driftschefen. 
 

11. Samarbejde med Lejerbo afd. 94 
Vi har afholdt en godt og fint samarbejdsmøde med Lejerbo afd. 94. Vi har nyt møde med dem den 
14. januar 2025. Vi har udvekslet datoer for arrangementer i begge afdelinger. 
 

12. Arrangementer Årshjul 2025 
• Vi skal have kigget på kommende års arrangementer (se evt. mail fra boligsocialmedarbejder) 

Juletræstænding 
Ian indkøber bål fad og kul samt brænde 
Tor og Grethe undersøger om det evt. kan komme en julemand. 
 

13. Status på ændringer på afdelingskontoret 
Håndværkerne er sat i gang. 
 

14. Status legeplads udvalg 
Der er indkaldt til møde den 28. oktober 2024 
 

15. Velkomst af nye beboere 
• Nye beboere siden sidste møde? 

Der er ingen nye beboere. 
 

16. Information fra afdelingsbestyrelsens medlemmer 
Ingen bemærkninger 
 

17. Evt. 
 



Side 3 af 3 
 

Punkter til næste møde den 26.11.2024 
Kommunikationskanaler 

• Drøftelse af hvordan vi bedst muligt rammer alle beboertyper i afdelingen 
• Hækkeklipning 2025 
• Brøduddeling 
 


